
Drodzy Mieszkańcy 

Pragnę poinformować, że inwestycja dotycząca sieci światłowodowej 
zlokalizowanej na terenie naszej gminy, a realizowanej przez firmę FIBEE jest 
przedsięwzięciem prywatnym firmy. Wszelkie sprawy dotyczące przyłączenia 
do sieci proszę uzgadniać z firmą. 

Mając na uwadze fakt, że zależy nam by jak największa ilość naszych 
mieszkańców miała dostęp do szybkiego i stabilnego łącza internetowego 
angażujemy się we współpracę z firmą by cały proces inwestycji przebiegał 
sprawnie i z korzyścią dla Państwa. 

Niestety tego typu inwestycja wymaga wielu uzgodnień z właścicielami 
nieruchomości jak również zaangażowania instytucji uzgadniających 
dokumentacje projektowe. Etap panującej pandemii sprawił, że pierwotne 
założenia co do terminów zostały opóźnione o ponad rok. Ocenie termin 
zakończenia całości inwestycji to marzec 2022 r. 

Dzisiejsze stanowisko firmy FIBEE jest takie, że nie uwzględnia nowych 
lokalizacji. Firma otrzymała dofinansowanie unijne na podłączenie określonej 
liczny nieruchomości. Adresy zostały wyznaczone na etapie wnioskowania o 
dotację czyli mniej więcej 2-3 lata temu. Zagrożenie niezrealziowaniem w 
terminie przedsięwzięcia spowodowało, że państwa wnioski kierowane do firmy, 
często za pośrednictwem urzędu nie są uwzględniane. 

Reasumując, osoby zainteresowane stanem realizacji inwestycji jak również tym 
czy ich nieruchomość jest na liście podstawowej powinny skorzystać ze strony  
getfibre.pl i tam szukać aktualnego źródła informacji. 

Należy zaznaczyć, że firma FIBEE wykonuje główną magistralę sieci w momencie 
zakończenia inwestycji zostanie wyłoniony operator końcowy sieci, który już na 
komerycjnych warunkach będzie umożliwiał korzystanie z sieci i podłączanie do 
niej nowych mieszkańców.  


